
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 27. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 334

Vil ministeren oversende et notat, der belyser mulighederne for og økonomien i at etable-

re solceller på store tage f.eks. på sportshaller, skoler og industribygninger? Notatet be-

des beskrive økonomien i anlæg af forskellig størrelse (opdelt efter kvadratmeter relevant

tagareal) opdelt efter om der er tale et særskilt projekt, eller om der er tale om tagudskift-

ning, herunder ved brug af bygningsintegrerede solceller. Der ønskes en sammenligning

med solcelleanlæg på bar mark. Der ønskes samtidig en belysning af, hvor mange byg-

ninger der har tage i relevante størrelser, og hvor stort tagareal der er tale om inden for

hver størrelseskategori.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Signe Munk (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Signe.Munk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Helveg Petersen
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